
Verslag Algemene Ledenvergadering KBOV 

16 maart 2024 Huize Beukbergen 

 

1) Opening door voorzitter Pieter Verhoeve om 10:00u met welkom vooral voor hen die ver 

gereisd hebben vanochtend. Refereert aan 3 waarnemingen:   

 

- Maatschappelijke versplintering: Instituten staan onder druk. De samenleving polariseert. 

Het vertrouwen in gezagdragers taant. Dit raakt ook het koningshuis. 

 

- Onze grootste Nationale feestdag is springlevend. Slechts bij de een deel ervan is onze Bond 

betrokken. Ofwel; bij slechts een deel van de lokale organisatie is de Oranjebond effectief. 

 

- Weliswaar radicaliseren de flanken in Nederland; het brede en stille midden zal steeds 

belangrijker worden voor de participatiesamenleving 

 

2) Aanwezigen volgens aanwezigheidslijst bij Dick Steenks met een ronde van voorstellen van 

de aanwezigen. 

 

3) Vaststellen agenda (bijlage 1) – de agenda van de Algemene Ledenvergadering wordt zonder 

aanvullingen vastgesteld. 

 

4) Vaststellen notulen ALV dd. 11 februari 2023 – vastgesteld zonder aanvullingen, vragen of 

opmerkingen. 

 

5) Lezing van Berend de Boer “Ben ik al in Delft” – zie presentatie voor opmerkingen – de rode 

draad is rouw in de Koninklijke familie en het ontbreken van een protocol. Links naar 

meerdere video’s opnemen in Nieuwsbrief. Berend de Boer schrijft een kort stukje voor de 

nieuwsbrief. 

 

6) Vragen en gesprek over de lezing. Bert Blauw vraagt in hoeverre de steen in de Nieuwe Kerk 

in Delft wordt verwijderd voor toegang tot de grafkelder of dat het een groter geheel is dat 

wordt geopend. De sluitsteen weegt zo’n 2000 kg en die wordt verwijderd. Voorzitter Pieter 

Verhoeve dankt Berend de Boer voor zijn zeer interessante bijdrage aan de ALV en voor de 

bereidheid om het op korte termijn zo goed voor te bereiden. Een bedankje van de KBOV 

wordt nagezonden. 

 

Korte pauze 

 

7) Mededelingen bestuur 

 

a. Bestuursverslag 2023 (bijlage 2) – wordt vastgesteld zonder vragen en aanvullingen.  

 

8) Bestuursverkiezing 

 

a. Aftredend en niet herkiesbaar zijn de heer F.C. de Buck (penningmeester) en mevrouw M.L. 

Groenouwe-Kerst. Het afscheid van beiden heeft in bestuurskring plaatsgevonden.  

b. Aftredend en herkiesbaar zijn de heren L.H. Blaauw en D.H.J. Steenks. Het bestuur stelt voor 

deze drie personen te herbenoemen voor een 3e periode. Benoemd bij acclamatie. 

c. Aftredend en herkiesbaar zijn mevrouw W. Verkleij en mevrouw J.O. de Bruin. Het bestuur 

stelt voor hen te herbenoemen voor een 2e periode. Benoemd bij acclamatie. 



d. Het bestuur draagt een kandidaat voor in de vacature van F.C de Buck, te weten: dhr. G.C. 

Hennink uit Schoonhoven en in de vacature van mw. Groenouwe: mw. A. van den Nieuwboer 

uit Ommen. 

e. Mw. Van den Nieuwboer en dhr. Hennink stellen zich voor. 

 

Alice van den Nieuwboer uit Ommen, drie jaar voorzitter Oranjevereniging Ommen en nu 

wethouder. Met Koningsdag weet iedereen elkaar te vinden en ze is verheugd te kunnen gaan 

bijdragen aan de KBOV. 

 

Gerco Hennink uit Schoonhoven waar hij tevens werkt als social jurist met als specialisatie 

arbeidsrecht, pensioenrecht en internationaal recht. Heeft daarbij te maken met allerlei 

vraagstukken. Op zoek naar verbinding met zorg voor individualisering. Graag bereid bij te 

dragen aan de KBOV. 

 

Het bestuur wil graag gebruik maken van de diverse expertises van de nieuwe bestuursleden 

en stelt voor de genoemde kandidaten voor een 1e bestuursperiode te benoemen. De eerste 

periode van vier jaar vangt vandaag aan. Beiden benoemd bij acclamatie. 

 

9) Nieuwe leden KBOV stellen zich voor:  

 

Er zijn geen nieuwe leden van de KBOV aanwezig op de vergadering. Dick Steenks licht toe 

dat er 4 leden hebben opgezegd en er zijn 3 leden bijgekomen (zie bestuursverlag). 

Bergenwoude en Heiloo zijn er inmiddels ook nog bijgekomen. De namen van alle leden 

zullen gedeeld worden met de leden met als doel om samen verder te kijken welke 

verenigingen of stichtingen in de omgeving van bestaande leden nog geen lid zijn. Op de 

website staan de voordelen van het lidmaatschap: Buma Stemra (is vervallen ondertussen), 

verzekeringen (is vervallen en maatwerk geworden) en voorzieningen zoals kleurplaat en 

puzzels. Vooral het decoratiestelsel is gelet op het aantal aanvragen momenteel een belangrijk 

onderdeel. Denk ook aan geslaagde dienstverlening zoals Woningsdag, Koningsdag Thuis 

tijdens de coronapandemie. 

 

10) Financieel verslag 2023 – Hans Jansen 

 

De vereniging is overgestapt op het digitale pakket bij E-boekhouden.nl. Dit voorziet in 

gemakkelijker werken voor de vrijwilligers. Ledenadministratie en financiële zaken kunnen 

eenvoudig gecombineerd worden in een online omgeving. 

 

De overgang van de oude naar de nieuwe penningmeester samen met de overgang naar 

digitale verwerking is wel goed verlopen, maar vergde de nodige inspanning om alles juist 

ingericht te krijgen. 

 

2023 werd afgesloten met een negatief saldo met name door de uitgaven aan het 

jubileummagazine ter ere van 10 jaar Koningschap. Hans Jansen licht de belangrijkste 

verschillen toe. De resultatenrekening is wat uitgebreider ten opzichte van voorgaande jaren 

om meer inzicht te krijgen in de inkomsten en uitgaven. 

 

Vraag vanuit de zaal: ziet het bestuur mogelijkheden om de sponsorbijdragen uit 2023 te 

continueren? Hans Janssen antwoord bevestigend, maar merkt ook op dat 2023 uitzonderlijk 

was vanwege de opbrengsten voor het jubileummagazine. 

 



a. Vragen: er zijn vooraf geen vragen gesteld door de leden. 

 

b. Kascontrole door Carli Bilars en Michel van der Zwaag: zoals gewoonlijk was de financiële 

administratie keurig op orde en is deze vastgesteld. Michel van der Zwaag stelt voor om 

decharge te verlenen. 

 

c. Vaststelling jaarrekening: de jaarrekening wordt vastgesteld. 

 

d. Decharge wordt bij acclamatie verleend. 

 

e. Benoeming kascontrole: Michel van der Zwaag (Nijkerk) en Christaan van den Noort 

(Bathmen). 

 

11) Begroting 2024 

 

Hans Jansen presenteert de begroting voor 2024 waar een positief saldo voorzien wordt. Er 

zijn geen vragen uit de zaal. Voor 2024 wordt de contributie met 4% verhoogd (CBS index) 

zoals in 2023 vastgesteld door de ALV. 

 

12) Congres 2024 en de jaren erna 

 

Wendy Verkleij bespreekt de mogelijkheden voor het congres in 2024. Het verlangt een boel 

werk van de lokale Oranjevereniging en omvatte tot nu toe vrijdagavond, zaterdag en 

zondagochtend. De KBOV beheerst het programma op zaterdagochtend en steunt het verdere 

programma dat door de lokale vereniging wordt samengesteld. 

 

Voor 2024 meldde zich tot nu toe geen vereniging. De KBOV stelt voor om in september of 

oktober een zaterdagmiddag in Amsterdam te organiseren met een kort netwerkprogramma en 

mogelijkheden om bijvoorbeeld het Paleis op de Dam of het Holocaust museum te bezoeken. 

De leden gaan akkoord met dit voorstel. Berend de Boer stelt voor de Koninklijke 

Wachtkamer te bezoeken. 

 

De komende jaren heeft de congrescommissie al goed overleg met lokale verenigingen voor 

een congres in 2026, 2027 en 2028. 

 

13) Stapstenen en struikelblokken, hoe gaat het met de Oranjeverenigingen en -stichtingen? 

 

Rondje langs de velden: alle verenigingen organiseren veel voor de lokale vieringen van 

Koningsdag. Opvallende zaken uit de zaal zijn: 

 

Raamsdonksveer: ervaren striktere regelgeving (veiligheid, coördinator ongewenst gedrag), 

tocht met een koets langs de huizen met veel vlaggen aan de gevels. 

 

Leusden: nieuw aangesloten en nieuw opgestarte vereniging (kleedjesmarkt, kidscorner, 

muziekprogramma). Een springkussen maakt onderdeel uit van het programma en het is 

zinvol om goed naar verzekering te kijken. 

 

Hoevelaken: zoekt samenwerking met ondernemers voor een lunch voor ouderen, 

kleedjesmarkt, muziekprogramma. 

 



Westmaas heeft al tientallen jaren een vergelijkbaar programma en de mensen blijven in grote 

getalen toestromen. 

 

Zuidmaas: Oranjekrant (glossy) wordt huis aan huis rondgebracht met 2900 exemplaren. 

Fabio Jakobsen, profwielrenner, gaat een wielertocht organiseren. 

 

Lekkerkerk: divers programma waaronder ringsteken met oude tractoren (90). 

 

Bathmen: begint op 26 april met ’s avonds een felicitatie gelegenheid voor nieuw 

gedecoreerden. 

 

Haren (Gr): combinatie van traditionele en nieuwe activiteiten waaronder bezoek van 

Disneyfiguren voor de kinderen. Optreden van een mechanisch orkest op klompen. 

 

Apeldoorn: veel activiteiten. Let op: geen alcohol bij kinderactiviteiten. 

 

Schoonhoven: samenwerking met lokale vereniging om veel werk te verzetten. Oude 

bromfietsshow met 700 deelnemers uit de regio. 

 

Kerkrade organiseert iets unieks met een Oranjevereniging in Duitsland (Herzogenrath). 

 

Buren: primeur bij de aubude met een special gecomponeerd lied van Buren 

 

Son en Breugel: veel jongeren bezoeken landelijke festivals in grote steden. We hebben 

contact gezocht met jongeren en een nieuw muziekprogramma samengesteld met DJ’s en 

artiesten waar veel animo voor is. Nu al uitverkocht en er komt het grootste podium ooit in 

Son en Breugel. 

 

Veel lokale verenigingen hebben weer een divers, positief en toegankelijk programma weten 

te organiseren. 

 

14) Rondvraag 

 

Vraag Theo Slagboom: in 2025 bestaat de KBOV 30 jaar en is er 80 jaar bevrijding na de 

Tweede Wereldoorlog. Het bestuur zal nadenken over mogelijkheden. Volgende week wordt 

de bijeenkomst van het nationaal Comité 4-5 mei bezocht door een afvaardiging. 

 

Vraag Dick Steenks: toenemende vraag naar penningen met uitreiking op Koningsdag. Hij 

stelt voor de uitreiking proberen te plannen op dagen anders dan Koningsdag zelf, want dan 

zijn de bestuursleden zelf ook veelal betrokken bij Koningsdagen in hun omgeving. 

 

 

Sluiting om 12:40u. 

 

Afsluiting met Wilhelmus couplet 1 en 6. 


